

## 2020 中国象棋友谊赛

魁北克孔子学院和高贵林孔子学院携手合作举办首届 2020 年夏季中国象棋友谊赛。这次友谊赛的目的是丰富大家暑期的文化生活，同时也进一步提高大家的中国象棋水平。这次比赛由加拿大魁北克象棋协会和温哥华象棋协会协办。

魁北克孔院和高贵林孔院将各自组织一个 5 人的象棋队参加这次象棋友谊比赛，组织方会邀请象棋大师做裁判，并为参赛的选手颁发奖品和纪念品。

比赛形式 - 由于 Covid-19, 这次比赛全部采用网上比赛。

比赛日期 - 8 月中旬，具体时间另行通知

参赛报名费 - 免费

参赛年龄 - 参赛年龄不受限制

## 2020 中国象棋友谊赛选拔赛

为了鼓励更多人参与这次活动，高贵林孔院准备提前举办一个选拔赛或预赛，从中推荐选拔赛获胜的选手参加友谊赛。为此高贵林孔子学院欢迎所有感兴趣的学生，老师和家长报名参加。

选拔赛时间： 2020 年 8 月第一个星期（8 月 2 日 - 8 月 8 日）

参赛资格： 学生（1 - 12 年级），老师， 家长

比赛分组： 小学组（1 - 6 年级），中学生组（7 - 12 年级），成人组

比赛形式： 网络比赛（具体办法另行通知）

报名费用： 免费

报名截止日： 2020 年 7 月 27 日

报名表： 可以从高贵林孔院网站下载：

<http://legacy.internationaled.com/confucius/>

也可以跟孔院直接联系

咨询 / 联系： 电邮：[gdscsd2020@gmail.com](mailto:gdscsd2020@gmail.com)

## **2020 Chinese Chess Friendship Contest**

Confucius Institute in Quebec and Confucius Institute in Coquitlam are going to host the First 2020 Chinese Chess Friendship Contest. The purpose of this contest is to enrich people's culture life in summer and also to improve their skills of Chinese chess. The co-organizers for this contest are Quebec Chinese Chess Association and Vancouver Chinese Chess Association.

Confucius Institute in Quebec and Confucius Institute in Coquitlam will respectively form a team of 5 people to attend this Chinese Chess Friendship trip.

Contest Form - The contest will be run on line due to Covid-19

Contest Time - Middle of August (The actual time will be announced later)

Registration Fee - Free

Participant Age – There is no limitation on age.

## **Pre-Contest for 2020 Chinese Chess Friendship Contest**

In order to encourage more people to participate in this Chinese Chess Contest, Confucius Institute in Coquitlam is going to organize the pre-contest. The winners will be considered to attend this friendship Chinese Chess Contest. Confucius Institute in Coquitlam is encouraging more students, teachers and parents to register to participate.

Contest Form: The contest will be run on line due to Covid-19

Contest Time: August 2 – 8 of 2020

Participants: Students from elementary schools, middle schools and high schools, teachers and parents

Contest Groups: Elementary School students (Grade 1-6)  
Secondary School students (Grade 7 – 12)  
Adults

Contest Method: Online (Details will be announced later.)

Deadline for Registration: July 27, 2020

Registration Fee: Free

Registration Form: Available from the website of Confucius Institute in Coquitlam:  
<http://legacy.internationaled.com/confucius/>

Or you can also contact Confucius Institute in Coquitlam.

Contact and Information: Email: [gdsd2020@gmail.com](mailto:gdsd2020@gmail.com)